
Obec Chocnějovice 

Výpis ze zápisu ze zasedání zastupitelstva obce Chocnějovice 

 

 

Obec Chocnějovice 

Zastupitelstvo obce Chocnějovice 

Zápis č. 5/2023 

 

ze zasedání zastupitelstva Obce Chocnějovice konaného dne 13. prosince 2023 na sále  

budovy pohostinství v obci Chocnějovice, od 18.00 hod. 

 

Přítomní: František Stand, Jan Landa, Michal Adam, Renata Křížková, Josef Šorejs, Hana 

Vernerová, Václav Bernard                                          

 

Omluven: Novotný Josef, Hubač Jan 

 

Neomluven:   

 

 

Starosta obce prohlásil, že zasedání zastupitelstva obce bylo řádně svoláno a vyhlášeno, 

konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, zastupitelstvo obce je usnášení 

schopné.  

  

Jednání zahájil starosta obce, který prohlásil, že zápis z minulého zasedání byl ověřen a 

oznámil, že zapisovatelem zápisu dnešního jednání je paní Lenka Tomková 

 

 

 

Program: 

   

  1. Zahájení-schválení programu jednání 

  2. Zvolení ověřovatele zápisu 

  3. Kontrola zápisu ze zasedání zastupitelstva obce  

  4. Zpráva o činnosti OÚ Chocnějovice 

  5. Schválení nové obecně závazné vyhlášky o odpadech 

  6. Schválení nové obecně závazné vyhlášky o místním poplatku ze psů 

  7. Schválení dohod o provedení práce pro zastupitele obce Chocnějovice 

  8. Schválení rozpočtu obce pro rok 2024  

  9. Schválení inventurní komise 

10. Informace o rozpočtovém opatření   

11. Různé 

12. Všeobecná diskuse  

13. Závěr 

 

 

 

1. Zahájení a schválení programu jednání 

Zastupitelstvo obce projednalo návrh programu a určilo, že hlasování bude probíhat ke 

každému bodu programu zvlášť. 

 

Výsledek hlasování – pro 7, proti 0, zdržel se 0.           

Usnesení č. 36/2023 bylo schváleno. 

 



 

2. Zvolení ověřovatele zápisu  

Zastupitelstvo obce projednalo návrh na ověřovatele dnešního zápisu, navrženi byli:  

Křížková Renata a Vernerová Hana  

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce volí ověřovatele zápisu paní Křížkovou Renatu a Hanu Vernerovou  

Výsledek hlasování – pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 37/2023 bylo schváleno. 

 

 

3. Kontrola zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 15. listopadu 2023 

    Návrh usnesení   

    Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu usnesení ze zasedání zastupitelstva obce,  

    ze dne 15. listopadu 2023 

    Výsledek hlasování -  pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

    Usnesení č. 38/2023 bylo schváleno. 

  

 

4. Zpráva o činnosti OÚ Chocnějovice 

 

Starosta obce informoval přítomné o činnosti OÚ v období od 16.11. 2023-13.12. 2023.  

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o činnosti OÚ Chocnějovice za období od     

16.11. 2023–13.12. 2023 

Výsledek hlasování – pro 7, proti 0, zdržel se 0.       

Usnesení č.39/2023 bylo schváleno. 

 

   

5. Schválení nové obecně závazné vyhlášky o odpadech 

Tak jako u všeho v poslední době, tak i v odpadovém hospodářství dochází k neustálým 

změnám nejen v legislativě ale především navýšení cen spojených s likvidací 

komunálního odpadu, jeho množství, manipulace a skládkování. Je nutné veškerý odpad 

roztřídit a množství kom. odpadu (KO) v popelnicích snížit. Oddělit recyklovatelné 

materiály od ostatního odpadu a vše správně vytřídit. Od množství vyprodukovaného 

komunálního odpadu se dále odvíjí a do budoucna bude odvíjet cena za jeho likvidaci.  

Od 1.1.2024 dochází opět ke změnám. Ceny za likvidaci odpadu platné v roce 2022 a 

2023 zůstanou zachovány a budou bez navýšení platit i v roce 2024, přestože svozové 

společnosti cenu za likvidaci odpadu zvedají. Obecní úřad bude nadále bezplatně 

poskytovat občanům možnost likvidace soukromého odpadu prostřednictvím přistavení 

velkoobjemových kontejnerů v jednotlivých obcích, nadále bude pokračovat sběr 

nebezpečných látek a elektroodpadu. 

    

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje vydání nové obecně závazné vyhlášky (viz.OZV) o 

odpadech s platností od 1.1. 2024 na vývoz komunálního odpadu a jeho výše dle ceníku 

pro rok 2024. OZV o odpadech bude po schválení zastupitelstvem obce uveřejněna na 

elektr. úřední desce obce a dle zákona uveřejněna ve sbírce právních předpisů. Platností 

nové OZV se zrušuje obecně závazná vyhláška obce Chocnějovice o odpadech č.1/2021. 

Výsledek hlasování - pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.40/2023 bylo schváleno. 

 



6. Schválení nové obecně závazné vyhlášky o místním poplatku ze psů 

Vyhláška nově upravuje podmínky a obsah, který odpovídá požadavkům dle zákona o 

platbě a výši poplatků za kalendářní rok ze psů. Výše poplatku zůstává zachována ve 

stejné výši jako doposud. Roční poplatek za každého psa pro rodinné domy je 100 Kč. U 

majitelů psů v bytových a nájemních domech je nadále výše poplatku za každého psa 

400 Kč. Vyjímku mají občané nad 65 let, kteří v bytových a nájemních bytech za každého 

psa uhradí 200 Kč.  

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje vydání nové obecně závazné vyhlášky týkající se místního 

poplatku ze psů za jeden kalendářní rok.  

Výsledek hlasování -  pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.41/2023 bylo schváleno. 

 

7. Schválení dohod o provedení práce pro zastupitele obce Chocnějovice 

Zastupitelstvo obce musí schválit výši odměny pro členy zastupitelstva obce, pokud 

budou vykonávat pracovní činnost na majetku obce pro Obec Chocnějovice na Dohodu o 

provedení práce v roce 2024.  

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje sepsání dohody o provedení práce pro rok 2024 pro členy 

ZO a výši odměny s : 

p. Václav Bernard, p. Michal Adam, p. Josef Novotný, pí. Hana Vernerová a p. Josef 

Šorejs.   

Zastupitelstvo obce stanovuje paušální náhradu za ztrátu na výdělku pro neuvolněného 

člena ZO, který podniká nebo provozuje jinou SVČ, ve výši 410,- Kč/1hod., současně 

stanovuje celkovou částku za 1 měsíc ve výši max. 6.500,- Kč. 

Výsledek hlasování – pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č.42/2023 bylo schváleno. 

 

8. Schválení rozpočtu obce pro rok 2024 

Rozpočet obce je finanční plán, jímž se řídí hospodaření obce v daném období. Je 

sestavován na období jednoho kalendářního roku v návaznosti na střednědobý výhled 

rozpočtu.   

V roce 2024 Obec Chocnějovice, bude hospodařit s vyrovnaným rozpočtem a částkou 

8 940 000 Kč. S rozpočtem obce na rok 2024 seznámil přítomné starosta obce. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce na rok 2024 dle přílohy č.1 v paragrafovém 

členění jako vyrovnaný. 

Výsledek hlasování – pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č.43/2023 bylo schváleno. 

 

9. Schválení inventurní komise majetku obce 

Starosta obce seznámil přítomné se složením inventurní komise majetku obce.  

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Chocnějovice bere na vědomí složení inventurní komise majetku 

obce.  

Výsledek hlasování – pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č.44/2023 bylo schváleno. 

 

10. Informace o rozpočtovém opatření  



Starosta obce Chocnějovice informuje o rozpočtovém opatření č.12, které schválil 

starosta obce s platností k 30.11.2023 a zastupitelstvo obce bere informace o 

rozpočtovém opatření na vědomí. 

 

Jednotlivá rozpočtová opatření se týkají přesunu rozpočtových prostředků, při němž se 

příjmy a výdaje vzájemně ovlivňují, aniž by se změnil celkový objem příjmů a výdajů 

(jedná se např. o přesuny z položky na položku nebo z § na § u jednotlivých příjmů nebo 

výdajů) 

 

 

11. Různé 

. po dohodě končí svou činnost provozovatel restaurace spol. Gud fud s.r.o. 

k 31.12.2023. K 31.1. 2024 dojde k předání zařízení. Pokud by byl zájemce o provozování 

restauračního zařízení, nechť se obrátí na OÚ na starostu obce.  

 

. od 1.1. 2024 se navyšuje cena vody za 1 m3 z nynějších 65,86 kč na 69,79 Kč  

(navýšení o 3,93 Kč) 

 

. Kontrola bezpečnosti strojů a zařízení, v obecních novinách každoročně připomínáme 

občanům, jak je velice důležité dbát a zajistit si revize komínů a dalších zařízení 

v domácnostech. Ze zákona platí, že by měla probíhat i revize kotlů. Obec musí obměnit 

kotel na tuhá paliva v has. zbrojnici v Mohelnici nad Jizerou a v budově restaurace v 

Chocnějovicích.   

 

. Severočeské kom. služby (SKS) podalo informaci ohledně množství odpadu. Největší 

problém je s množstvím plastů a v posledním roce i s množstvím papíru. V roce 2024 je 

oproti roku 2023 již sníženo množství vyprodukovaného odpadu o 10 kg, na osobu a rok. 

Veškerý odpad v komunálním segmentu je potřeba snížit a recyklovatelný odpad vytřídit. 

Severoč. kom. služby poslaly ceník svozu odpadu pro rok 2024, kde neuplatní a 

nenavyšují ceny v plné výši inflace, která byla k 9.2023 12,7%. Ceny za vývoz KO 

navyšují o 8%, papír, sklo – 5%, plast 8%, zároveň se snižuje množství 

vyprodukovaného KO o 10 kg, tedy na 170 kg za rok na občana. 

Doposud je stále dle vyjádření spol. Sev. kom. služby v KO 60 % odpadu, který se dá vytřídit a tím 
snížit celkové množství vyprodukovaného KO.   
 

. starosta obce se zúčastnil setkání starostů v M. Hradiště. Zde se zástupci pražské 

integrované dopravy, řešily trasy, ceny, využívanost spojů atd. V současné době 

nemáme v našem k.ú. s aut. dopravou problémy, spoje navazují a podařilo se i upravit 

jejich časy a rozprostřít je do celého dne. Obecní úřad se finančně podílí na financování 

autobusové dopravy nemalou částkou, která v roce 2023 činní 127 885 Kč.  

 

. vzhledem pokračujícím zvýšeným cenám energií nadále v jednotlivých obcích v nočních 

hodinách min. po dobu 3 hodin zhasínáme světla VO.  

. Obecní úřad Mohelnice nad Jizerou a Neveklovice poslaly finanční prostředky za 

zastřešování, zajišťování požární ochrany a dohledu v případě nutnosti pro rok 2023.  

V současné době jednáme o zajišťování požární ochrany a dohledu pro obec Strážiště, 

kteří nás oslovili. Starosta a velitel hasičského sboru v Chocnějovicích k této věci 

vyslovily souhlasné stanovisko.       

 

 

 

. Dotace: zastupitelstvu obce se podařilo pro Obec Chocnějovice z Min. pro místní rozvoj, 

z programu IROP (Integrovaný regionální operační program) získat dotační příspěvek ve 



výši 4 436 338 Kč na opravu stávajících chodníků v obci Chocnějovice. Realizace 

proběhne nejpozději do 30.9. 2024.  

 

V současné době je zpracována proj. dokumentace na dotační příspěvek na opravy 

obecních komunikací v majetku obce v jednotlivých obcích. Vzhledem k nedostatku 

financí se posunulo podání žádostí a vyhodnocování žádostí.  

 

Další projekt, který se připravuje a je zatím na začátku je celková oprava a úprava okolí 

a prostranství včetně komunikace kolem obecního úřadu, zahrnující i vybudování 

parkovacích míst pro OÚ i byt. jednotky  

 

. rozsvícení vánočního stromku u has. zbrojnice v Chocnějovicích proběhlo v neděli 3.12. 

2023 na první adventní neděli. Akce se účastnilo i s dětmi cca 60 lidí. Rozsvítil se 

stromek, rozdával se svařák, byla čerstvá vánočka od p. Bergmanové a dokonce ještě 

teplá bábovka od p. Štandové. 

 

. Mikulášský dětský karneval proběhl v sobotu 9.12. 2023 v době od 14.30 hod. na sále 

v budově restaurace v Chocnějovicích. Akce se účastnilo celkem 36 dětí. 

 

. Starosta obce pozval na 1. svátek vánoční v pondělí 25.12.2023 se uskuteční tradiční 

Štěpánská zábava v prostorách sálu v Chocnějovicích. Od 20.000 hod zahraje skupina 

Víkend. Pořádá SDH Chocnějovice. 

 

Starosta obce poděkoval všem přítomným za účast na schůzi, za pomoc všem, kteří 

pomáhají a jsou aktivní a není jim stav obce lhostejný. 

Všem lidem popřál klidné prožití svátků vánočních v kruhu rodinném a hodně zdraví do 

roku 2024 

 

 

 

10. Všeobecná diskuse 

 

 

 

Jednalo se problémech s přijetím školních dětí do zařízení v M. Hradišti, které poptávala 

p. Tereza Kolomazníková, 

 

p. Tereza Kolomazníková poukázala na autobusovou dopravu, kdy zvýšený počet linek 

jezdí přes obec Strážiště a frekvence linek zde připomíná městskou aut. dopravu a přes 

obec Ouč jsou linky stále omezeny, přestože komunikace v Mohelnici je již zprovozněna a 

linky jezdí nadále v objízdných trasách přes obec Strážiště.  

 

Probíralo se uzavření restaurace a její znovu otevření. Zajištění nového provozovatele a 

případná výše nájmu za zařízení.  

 

p.Kolomazníková Tereza poptávala opravu komunikace ve směru kolem vodní nádrže v 

Ouči, která v její horní části je poškozena zem. technikou místního ZD. Po komunikaci se 

nedá jezdit a místní jezdí po travnaté části. 

 

 

 

 

 

 

11. Závěr 

 



Starosta obce poděkoval všem přítomným za účast na schůzi, za pomoc všem, kteří 

pomáhají a jsou aktivní a není jim stav obce lhostejný. 

Popřál do nového roku všem hodně zdraví a pohody a přítomné pozval na malé 

pohoštění.   

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 20.15 hod. 

 

Zápis byl vyhotoven dne:  

 

Zapisovatel: Tomková Lenka 

 

 

Ověřovatelé:  

 

Křížková Renata …………………….........................................dne   14.12.2023 

 

 

Vernerová Hana ...........................................................dne   14.12.2023 

 

 

 

Starosta: František Stand …………………….……………………..……..dne    14.12. 2023 

 

 

Razítko obce: 

(není povinné) 

 

Přílohy zápisu: 

Prezenční listina 

Pozvánka na zasedání zastupitelstva obce 

Rozpočtové opatření 

OZV – odpady 

OZV – psi 

Návrh rozpočtu příjmy, výdaje 2024 

Střednědobý rozpočtový výhled obce 

 
 
 
 
 


